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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az államilag támogatott külföldi nyelvtanulásról" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A kormány 2019-ben hirdette meg, hogy államilag támogatott külföldi nyelvtanulást fog biztosítani
a  magyar  középiskolás  diákok  számára.  A  teljes  programhoz  pedig  évi  90  milliárd  forint
költségvetési forrást fognak biztosítani.
 
A külföldi  nyelvtanulások azonban a  koronavírus-járvány következtében még a  mai  napig nem
tudtak elindulni és a jelenlegi bizonytalan helyzetben azt sem lehet előre látni, hogy mikor fognak
tudni a jövőben elkezdődni. Az aktuális helyzettől függetlenül azonban fontos cél kellene, hogy
legyen továbbra is, hogy a magyar diákok piacképes, használható nyelvtudást tudjanak szerezni és
ezt az állam minden lehető eszközével elősegítse. A program elindulása már két éve várat magára,
amely  idő  alatt  más,  a  nyelvtanulást  segítő  programokat  is  be  lehetett  volna  vezetni  és  az
elkülönített 90 milliárd forintot ideiglenesen arra felhasználni.
 
Vitán felül áll, hogy a mai világban a nyelvtudás jelentősége különösen nagy. Nemcsak az Európai
Unión belüli munkavállalás és a mobilitás, hanem a multicégek magyarországi jelenléte miatt is
nélkülözhetetlenné vált, hogy legalább egy idegen nyelven magabiztosan beszéljenek az emberek.
Sajnos Magyarország még jelenleg is nagy elmaradásban van ebben a tekintetben, ami főleg az
oktatási  rendszer  hiányosságainak köszönhető.  Véleményem szerint  ezért  lenne  fontos,  hogy az
állam a kezében lévő forrásokat az aktuális  helyzetet  figyelembe véve fordítsa  az idegennyelv-
fejlesztésre alternatív módon.
 
Tisztelt Miniszter Úr!



 
 
Kérdezném tehát Öntől, hogy a külföldi nyelvtanulásra szánt, fel nem használt milliárdokat mire
tervezik elkölteni?  Milyen ideiglenes  más módszert  fognak bevezetni  addig is,  amíg nem lehet
elindítani a külföldi nyelvtanulásokat?
 
Várom érdemi válaszát!
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